
Aan: Het College van B & W Venlo

Betreft: Onderkomen Wensambulance

Datum: Tegelen, 7 augustus 2023

Geacht College,

Gezien het feit dat Stichting Wensambulance Limburg op zoek is naar een 
ruimte waar zij hun twee ambulances kunnen onderbrengen, dit werd in 
het artikel ‘Wensambulance zoekt met spoed honk in Venlo’ uit Dagblad 
De Limburger d.d. vrijdag 28 juli jl. gepubliceerd, willen wij graag namens 
het CDA en de PvdA de volgende vragen aan het College van B & W 
stellen:  

1. Heeft Stichting Wensambulance Limburg contact gezocht met de 
gemeente om hun probleem aan te kaarten?
Zo ja, wat was de hulpvraag van de stichting aan de gemeente 
specifiek?
Zo nee, graag de inhoud bij vraag 2 invoegen.

2. Is de gemeente bereid om met Stichting Wensambulance Limburg in
gesprek te gaan om naar een oplossing te zoeken, zodat zij vanuit 
Venlo hun mooie werk kunnen voortzetten?

3. Is de gemeente bereid om actief mee te zoeken naar een 
onderkomen waar Stichting Wensambulance Limburg hun twee 
ambulances, twee aanhangers, materiaal en vergaderruimte kunnen
plaatsen en inrichten? 

4. Heeft de gemeente wellicht ergens een onderkomen in haar bezit 
waar Stichting Wensambulance Limburg terecht kan?
Zo ja, wilt u daar dan met de stichting over in gesprek gaan?
Zo nee, graag de inhoud bij vraag 5 invoegen.

5. Is de gemeente bereid om actief samen met Stichting 
Wensambulance Limburg met derden in gesprek te gaan om tot een
oplossing te komen? 

Het zou mooi zijn als Stichting Wensambulance Limburg voor Venlo 
behouden blijft, aangezien vele vrijwilligers uit onze gemeente afkomstig 
zijn en zij als zorgverlener belangeloos ook hun mooie doelen moeten 
kunnen blijven nastreven voor onze inwoners. Om deze doelen te kunnen 



bereiken, zijn zij afhankelijk van donaties en sponsoring en daardoor 
hebben zij minimale middelen beschikbaar om dit alles te kunnen 
realiseren.

Alvast bedankt voor uw beantwoording. 

Namens de CDA-fractie, Namens de PvdA-fractie,
Teddo Peulen Hay Janssen


